

No. 28613. AGREEMENT ON A COMPREHENSIVE POLITICAL SETTLEMENT OF THE CAMBODIA CONFLICT. CONCLUDED AT PARIS ON 23 OCTOBER 1991<sup>1</sup>

No. 28613. ACCORD POUR UN RÈGLEMENT POLITIQUE GLOBAL DU CONFLIT DU CAMBODGE. CONCLU À PARIS LE 23 OCTOBRE 1991<sup>1</sup>

---

#### ACCESSION

*Instrument deposited with the Government of Indonesia on:*

8 April 1993

NETHERLANDS

(With effect from 8 April 1993, provided the deposit with the Government of Indonesia was the effective deposit for the purpose of article 31 of the Agreement.)

*Certified statement was registered by Indonesia on 20 April 1993.*

---



---

#### ADHÉSION

*Instrument déposé auprès du Gouvernement indonésien le :*

8 avril 1993

PAYS-BAS

(Avec effet au 8 avril 1993, dans la mesure où le dépôt auprès du Gouvernement indonésien a sorti les effets prévus par l'article 31 de l'Accord.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Indonésie le 20 avril 1993.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1663, No. I-28613.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités* vol. 1663, n° I-28613.

No. 28613. AGREEMENT ON A COMPREHENSIVE POLITICAL SETTLEMENT OF THE CAMBODIA CONFLICT. CONCLUDED AT PARIS ON 23 OCTOBER 1991<sup>1</sup>

No. 28613. ACCORD POUR UN RÈGLEMENT POLITIQUE GLOBAL DU CONFLIT DU CAMBODGE. CONCLU À PARIS LE 23 OCTOBRE 1991<sup>1</sup>

---

#### ACCESSION

*Instrument deposited with the Government of Indonesia on:*

8 April 1993

NETHERLANDS

(With effect from 8 April 1993, provided the deposit with the Government of Indonesia was the effective deposit for the purpose of article 31 of the Agreement.)

*Certified statement was registered by Indonesia on 20 April 1993.*

---



---

#### ADHÉSION

*Instrument déposé auprès du Gouvernement indonésien le :*

8 avril 1993

PAYS-BAS

(Avec effet au 8 avril 1993, dans la mesure où le dépôt auprès du Gouvernement indonésien a sorti les effets prévus par l'article 31 de l'Accord.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Indonésie le 20 avril 1993.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1663, No. I-28613.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités* vol. 1663, n° I-28613.